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Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Hol tartunk az új atomerőművi blokk(ok) létesítésének munkálataiban ”
címmel

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Országgyűlés 2009. március 30-án példátlan módon, gyakorlatilag konszenzussal elvi
jóváhagyását adta Pakson új atomerőművi blokk(ok) létesítésének előkészítését szolgál ó
tevékenység megkezdéséhez.
Ahhoz, hogy mihamarabb megindulhasson az új blokkok építése, szükséges az eddigi jogszabály i
háttér felülvizsgálata, esetleges módosítása vagy új szabályok létrehozása .
A Bajnai-kormány ideje alatt az el őkészületek megtörténtek és a kormánytervezet is elkészült .

Kérdezem Miniszter Urat :

Hol tartunk az új atomerőművi blokk(ok) jogszabályi hátterének előkészítésében?
Mikor kívánnak döntést hozni az említett kérdésekben?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010. október 11 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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